
 

 

 
 
 
 
 
Overeenkomstig art. 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van 
de PVV de volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten en de Com-
missaris van de Koning: 
 
Aanleiding voor de schriftelijke vragen zijn de twee berichten van GS zoals verspreid aan 
PS in het mailbericht van 23 december 2015 met als onderwerp “persbericht: Toekennin-
gen podiumkunsten 2016” en het verschenen bericht op Omroep Flevoland hierover 
(LINK: http://www.omroepflevoland.nl/nieuws/130948/flevoland-half-miljoen-voor-vijftien-
culturele-instellingen ). 
 
In het persbericht wordt aangekondigd dat de provincie meer dan €500.000,- gaat investe-
ren in Podiumkunsten ten behoeve van 15 instellingen. 
 
 
1. In het persbericht wordt vermeld dat gedeputeerde Michiel Rijsberman tevreden is over 

de kwaliteit van de gehonoreerde projecten. Kunt u aangeven per gesubsidieerde instel-
ling die in 2016 subsidie gaat ontvangen, wat de criteria waren waaruit blijkt dat de kwa-
liteit beter is dan de niet gehonoreerde aanvragen? 

2. Welke indicatoren zijn gebruikt om een onderbouwde keus te maken? 
3. Zijn deze criteria vooraf kenbaar gemaakt bij de diverse kunstinstellingen cq organisa-

ties? 
4. Zal op basis van dezelfde criteria voor 2017 ook tot een keus gekomen worden waarom 

bepaalde instellingen al dan niet gesubsidieerd worden. 
5. Zijn de instellingen bekend met deze criteria? Zo ja, waar blijkt dat uit? 
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